
J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült  Péteri  Község  Polgármesteri  Hivatalában  a  helyi  Önkormányzat 
Képviselőtestületének 2009. január 21-én 15,00 órakor tartott soros ülésén. 

Jelen vannak  :      
Veszteg Ferenc alpolgármester

 Dr. Berényi Zoltán képviselő
 Dr. Foltin Brunó képviselő
 Hrutka Ferenc képviselő
 Kalina Enikő képviselő

 Kallós Attila képviselő
 Kirchner Sándorné        képviselő

 Püspök Erzsébet Katalin képviselő
 Dr. Rostás Imre képviselő (9 fő)

 Beke Andrea megbízott jegyző
 Hajdu István Helyi Szlovák Kisebbségi Önkormányzat 

és Nyugdíjas Klub elnöke
 

Molnárné Udvardi Éva pénzügyi tanácsos

 Mátyás Emese gazdasági ügyintéző

 Danyi Dezsőné jegyzőkönyvvezető

Veszteg  Ferenc polgármesteri  teendőket  ellátó  alpolgármester:  Szép  jó  estét  kívánok 
mindenkinek, az ülést megnyitom. Megállapítom, hogy a képviselő-testület határozatképes. 
Szeretnék javaslatot tenni a mai ülésünkön készült jegyzőkönyv hitelesítésére.

Javasolom, és egyben felkérem Kallós Attila képviselőt a jegyzőkönyv-hitelesítésére. Kérem 
Képviselőtestületet, aki ezzel egyetért, szavazatával jelezze.



A Képviselőtestület 5 igen szavazattal, nem szavazat nélkül, 1 tartózkodó szavazattal Kallós 
Attila képviselőt választotta meg jegyzőkönyv-hitelesítőnek.

Veszteg  Ferenc polgármesteri  teendőket  ellátó  alpolgármester:  Ügyrendi  javaslatom 
lenne. Az írásban kiküldött napirendeket akként javasolom tárgyalni, hogy az első napirendi 
pontként  a  laktanyai  legénységi  épület  bérbeadásáról  tárgyaljuk,  mert  ha  úgy  látja  a 
Képviselő-testület kimegyünk a helyszínre. A többi napirendi pont a korábbiak sorrendjében 
követné az elsőt. 

Kérem,  akinek  a  napirendekkel  kapcsolatosan  van  egyéb  napirendre  vonatkozó  javaslata, 
hozzászólása, tegye meg.

Hozzászólás, javaslat nem hangzott el. 

Veszteg  Ferenc polgármesteri  teendőket  ellátó  alpolgármester:  Kérem,  aki  az  előbb 
általam elmondott napirendi pontokat elfogadja, kézfeltartással jelezze. 

A  Képviselőtestület  6 igen  szavazattal,  nem  szavazat  és  tartózkodó  szavazat  nélkül 
- egyhangúlag- az alábbi napirendet fogadta el:

1.) Laktanyai  legénységi  épület  és  a  hozzá  tartozó  terület  (082/4.  helyrajzi  számú, 
megosztás után 082/15. helyrajzi számú) bérbeadásának elfogadása. 
(határozathozatal)
Előterjesztő:          Veszteg Ferenc alpolgármester

                             Beke Andrea megbízott jegyző
Véleményező:      Pénzügyi Ellenőrző és Gazdasági Bizottság
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2.) Péteri Községi Önkormányzat Vagyonkataszterének megvitatása, elfogadása. 
(határozathozatal)
Előterjesztő:          Veszteg Ferenc alpolgármester

                             Beke Andrea megbízott jegyző
Véleményező:      Pénzügyi Ellenőrző és Gazdasági Bizottság

3.) Likvidhitel meghosszabbításának megvitatása, elfogadása.
Előterjesztő:          Veszteg Ferenc alpolgármester

                             Beke Andrea megbízott jegyző
Véleményező:      Pénzügyi Ellenőrző és Gazdasági Bizottság

4.) Péteri  Községi  Önkormányzat  2009.  évi  költségvetésének  megvitatása. 
(I. forduló)
Előterjesztő:          Veszteg Ferenc alpolgármester

                             Beke Andrea megbízott jegyző
Véleményező:      Pénzügyi Ellenőrző és Gazdasági Bizottság

5.) Magyar Vöröskereszt Helyi Szervezetének 2008. évi munkájáról szóló tájékoztató 
elfogadása. 
Előterjesztő:           Dr. Berényi Zoltán elnök

6.) ÁMK logopédiai ellátásáról szóló tájékoztató. 
Előterjesztő:          Veszteg Ferenc alpolgármester

                 Varga Jenő ÁMK igazgató

ZÁRT ÜLÉS

7.) Szociális ügyek 
(határozathozatal)
Előterjesztő:           Dr. Berényi Zoltán          Közművelődési  Szociális  és 
Egészségügyi Bizottsága Elnöke

6.)

7.)
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8.)

9.)

1.)

2.)

3.)
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1.) Laktanyai legénységi épület és a hozzá tartozó terület (082/4. helyrajzi 
számú,  megosztás  után  082/15.  helyrajzi  számú) bérbeadásának 
elfogadása. 
(határozathozatal)
Előterjesztő:          Veszteg Ferenc alpolgármester

                             Beke Andrea megbízott jegyző
Véleményező:      Pénzügyi Ellenőrző és Gazdasági Bizottság

1.)

Veszteg  Ferenc polgármesteri  teendőket  ellátó  alpolgármester:  Az  elmúlt  Képviselő-
testületi ülésen a Képviselő-testület felhatalmazást adott a legénységi épület és a hozzá tartozó 
terület bérbeadására, azonban kifogás merült fel, hogy agresszívabban kellene meghirdetni. 
Felmerült  az elővásárlási  szerződés megkötése a vevő részéről.  Még egy hétig hirdettük a 
területet, más pályázó nem volt. Az ajánlatot kiküldtük mindenkinek. Az értékbecslő 2007-es 
becslése alapján az ár 39 millió forint,  de akkor még volt rajta ÁFA. A két évvel ezelőtti 
fényképeken  meg  lehet  nézni,  de  amennyiben  úgy  gondolják,  hogy  ettől  magasabb  árat 
kérhetünk, akkor menjünk ki nézzük meg és alakítsuk ki az árat. 

Kalina Enikő képviselő: A vállalkozó beruházást tervez? Milyen összegben?
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Dr. Berényi Zoltán képvielő megérkezett,  a jelen lévő képviselők száma 7 fő, Képviselő-
testület határozatképes. 

Veszteg  Ferenc polgármesteri  teendőket ellátó  alpolgármester:  Egy nagy csarnokszerű 
épületet  szeretne építeni,  mert  nagy gépei vannak és azoknak kell  a hely.  Az épület  teljes 
felújítást igényel. A tevékenységhez kell olyan csarnok, ahol nagy autóval be tudnak állni.

Kalina Enikő képviselő: 10 milliós nagyságrendű beruházás várható?

Veszteg Ferenc polgármesteri teendőket ellátó alpolgármester: 100 milliós, de ez már az 
Ő üzlete, nincs semmi közünk hozzá. Teljesen felújítja ezt az épületet, és új csarnokot épít. Új 
villanyvezetéket szeretne kiépíteni, óriási beruházás. 

Dr.  Rostás  Imre  képviselő  megérkezett,  a  jelen  lévő  képviselők  száma 8  fő,  Képviselő-
testület határozatképes. 

Dr. Foltin Brunó képviselő: 
Abszolút  lerobbant  épületről  van  szó,  az  emeletre  felmenni  nagyon  veszélyes.  A  váz 
életveszélyes állapotban van. Kérdésem az, hogy a vállalkozó belegondolt abba, hogy ez a 
terület elég lesz ehhez a nagy épülethez?

Veszteg Ferenc polgármesteri teendőket ellátó alpolgármester: Az épület mellett elfér. 

Dr. Foltin Brunó képviselő: Javasolom elfogadni. Mennyi időre kívánja bérbevenni?

Beke Andrea megbízott jegyző: 5 évre.

Veszteg Ferenc polgármesteri teendőket ellátó alpolgármester:  A vállalkozó pont azért 
kéri az elővásárlást, mert óriási beruházást kíván végezni és ezt nem akarja veszni hagyni.

Hrutka Ferenc képviselő:  Én is egyetértek, elfogadásra javasolom. Nem szerepel a bérleti 
díj összege.

Beke Andrea megbízott jegyző: Valóban kimaradt. 160.000,- Ft. 

Veszteg Ferenc polgármesteri teendőket ellátó alpolgármester: Az összeget bele kell tenni 
a  határozatba.  Aki egyetért  a  298,-  Ft+Áfa díjjal  és elfogadja  a  rendeletet,  kézfeltartással 
jelezze. 

Kalina  Enikő képviselő: Az  elővásárlási  szerződés  helyett  javasolom  az  adás-vételi 
előszerződést. 
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Veszteg Ferenc polgármesteri teendőket ellátó alpolgármester: Elfogadom.

Egyéb hozzászólás nem hangzott el.  

Veszteg  Ferenc polgármesteri  teendőket  ellátó  alpolgármester:  Kérem,  aki  a  fenti 
módosításokkal elfogadja a határozati javaslatot, kézfeltartással jelezze. 

A  Képviselő-testület  8  igen  szavazattal,  nem  szavazat  és  tartózkodó  szavazat  nélkül 
– egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta:

1/2009. (I.21.)   SZÁMÚ HATÁROZAT  
Laktanyai legénységi épület és a hozzá tartozó terület (082/4. helyrajzi számú, megosztás 

után 082/15. helyrajzi számú) bérbeadása.

Péteri  Község  Önkormányzatának  Képviselőtestülete  a  laktanyában  lévő 
(082/4. helyrajzi számú, megosztás után 082/15. helyrajzi számú) legénységi 
épületet és a hozzátartozó területet 2009. február 1-től 5 évre 160.000,- Ft, azaz 
százhatvanezer forint áron bérbe adja a SZELEKTRO-VILL Kft.-nek (2230. 
Gyömrő,  Zrínyi  u.  1.),  valamint  adás-vételi  előszerződést  köt  fenti  területre 
30.000.000,- Ft, azaz harminc millió forint nettó vételáron, azzal a kikötéssel, 
hogy a  vételár  összege a  KSH által  meghatározott  éves  infláció  mértékével 
emelkedni fog. Az elővásárlási jogosultság 2014. január 31-ig áll fenn. 

     Határidő: azonnal
     Felelős: alpolgármester

2.) Péteri  Községi  Önkormányzat  Vagyonkataszterének  megvitatása, 
elfogadása. 
(határozathozatal)

7



Előterjesztő:          Veszteg Ferenc alpolgármester
                             Beke Andrea megbízott jegyző

Véleményező:      Pénzügyi Ellenőrző és Gazdasági Bizottság

2.)

Veszteg  Ferenc polgármesteri  teendőket  ellátó  alpolgármester:  Némi  módosítást  kell 
végrehajtani. A Pénzügyi Bizottság is tárgyalta ezt a napirendi pontot, a határozati javaslat 
elfogadását támogatják. 

Udvardi Éva pénzügyi tanácsos: Az önkormányzat vagyonkataszterét szakember készítette 
el. Péteri Községi Önkormányzat Képviselő-testülete tavaszi ülésén hatalmazta fel a jegyzőt, 
hogy az ingatlan-kataszterben szereplő,  valóságnak nem megfelelő adatokat külső szakértő 
bevonásával rendezze.  E felhatalmazás alapján több ajánlat  bekérése után 2008. július 17. 
napján született meg a megbízási szerződés az „Első-Lépés” 2007 Kft-vel, a Péteri Község 
Önkormányzat  tulajdonában  lévő  ingatlan  vagyontárgyak  kataszteri  adatbázisának 
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felfektetésére  és  a  változások  nyomon  követésére  a  2003. 01.01-  2007.12.31.  közötti 
időszakra vonatkozóan.
Az  elvégzett  értékelés  a  2001.  december  31-i  mérlegadatokból,  a  2002-es  év  valós, 
bizonylatokkal alátámasztott forgalmi adataiból indult, amelyhez a 48/2001. (III.27.) Korm. 
rendelet  alapján  hozzászámításra  kerültek  az  ingatlanok  becsült  értékei.  Az  így  kialakult 
2003.01.01. nyitó értékek már eltérést mutattak a korábbi állományhoz képest.
Számba vételre kerültek továbbá mindazok az ingatlanok, amelyek korábban nem szerepeltek 
az önkormányzat nyilvántartásában, vagy érték nélkül kezelték azokat, pedig a földhivatali 
adatok szerint Péteri Községi Önkormányzat tulajdonát képezik.
Ezen  túl  aktualizálásra  kerültek  a  2003.  január  1-jétől  2007.  december  31.  napjáig  tartó 
időszak forgalmi adatai, a növekedés, a csökkenés és az értékcsökkenés tekintetében.
Az  ingatlan-vagyon  kataszter  elfogadása  azért  is  rendkívül  fontos,  mert  az  OTP Nyrt.  a 
korábbi  folyószámla-hitelszerződésben  kikötötte,  hogy  az  Önkormányzat  a  2008.  III. 
negyedév lezárását követően bemutatja a felülvizsgálat utáni ingatlanvagyonának összegét és 
annak forgalomképesség szerinti megoszlását.

Veszteg  Ferenc polgármesteri  teendőket  ellátó  alpolgármester:  A  program 
továbbvezetésére két változat lehetséges. Vagy megbízunk valakit, és bizonyos díjért elvégzi, 
vagy helyben elvégzi Losonci László. 

Beke Andrea megbízott  jegyző:  Ezután  negyedévente  kell  a  törvény szerint  frissíteni  a 
katasztert. Javasolom, aki elkészítette a vagyonkatasztert jöjjön ki és mutassa meg Losonci 
Lászlónak a program kezelését és a továbbiakban Ő kezelje. 

Veszteg Ferenc polgármesteri teendőket ellátó alpolgármester: Ha nincs más észrevétel, 
kérem, szavazzunk. Aki elfogadja a határozati javaslatot, kézfeltartással jelezze. 

A  Képviselő-testület  8  igen  szavazattal,  nem  szavazat  és  tartózkodó  szavazat  nélkül 
– egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta:

2/2009. (I.21.)   SZÁMÚ HATÁROZAT  
Péteri Község Önkormányzat Vagyonkataszterének elfogadása. 
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1./ Péteri  Község  Önkormányzatának  Képviselőtestülete  az  „Első-
Lépés” 2007. Kft. által készített, a Péteri Község tulajdonában lévő 
ingatlan  vagyontárgyak  kataszteri  adatbázisát  tartalmazó 
ingatlankatasztert elfogadja.

2./ Megbízza  a  jegyzőt,  hogy a  2008.  évi  változásainak  átvezetésére, 
illetve  a  2008.  év  ingatlan-statisztikájának  elkészítésére 
vállalkozóval  megbízási  szerződést  kössön,  mely  tartalmazza  a 
Katawin program betanítását Losonci László köztisztviselőnek, aki a 
2009. évtől az ingatlankataszter vezetésére kijelölt személy lesz. 

     Határidő: 2009. január 22.
     Felelős:   megbízott jegyző

Veszteg  Ferenc polgármesteri  teendőket  ellátó  alpolgármester:  Ehhez  a  napirendi 
ponthoz volt még a Pénzügyi Bizottságnak egy határozati javaslata, melynek elfogadása a 
likvidhitelhez szükséges és elegendő is. Kérem, mondják el ezzel kapcsolatos véleményüket. 

Dr. Berényi Zoltán képviselő: A posta épületéhez kapcsolódik az úgynevezett társadalmi 
szervezetek székháza. Kérdésem, hogy mennyire befolyásolja , ha bérbe kívánnánk adni. 

Veszteg  Ferenc polgármesteri  teendőket  ellátó  alpolgármester:  Az  épület  az 
önkormányzat  tulajdonában  van.  Az OTP abban rugalmas,  ha  hasznosítani  akarjuk,  még 
segítnek is. 

Dr.  Rostás  Imre képviselő:  A jelzálogjog  bejegyzés  a  bérbe  adást  nem korlátozza,  sőt 
jelzáloggal terhelt ingatlant el lehet adni is. 

Veszteg Ferenc polgármesteri teendőket ellátó alpolgármester: Van még kérdés?

Egyéb hozzászólás nem hangzott el.  

Veszteg Ferenc polgármesteri teendőket ellátó alpolgármester:  Kérem, aki elfogadja a 
határozati javaslatot, kézfeltartással jelezze. 

A  Képviselő-testület  8  igen  szavazattal,  nem  szavazat  és  tartózkodó  szavazat  nélkül 
– egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta:

3/2009. (I.21.)   SZÁMÚ HATÁROZAT  
Péteri Község Önkormányzat Vagyonkataszterének elfogadása. 

1./ Péteri  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  az  önkormányzat 
tulajdonát  képező  (Péteri,  Petőfi  Sándor  u.  69.  szám alatt  lévő,  577. 
helyrajzi számú úgynevezett Posta épülete) korlátozottan forgalomképes 
ingatlant forgalomképes ingatlanná átminősíti. 
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2./ Péteri  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  az  önkormányzat 
tulajdonát  képező  (Péteri,  Petőfi  Sándor  u.  18.  szám alatt  lévő,  446. 
helyrajzi  számú  sporttelep)  korlátozottan  forgalomképes  ingatlant 
forgalomképes ingatlanná átminősíti.

Határidő: 2009. január 22.
Felelős: alpolgármester
             megbízott jegyző

1.)

-

2.)

3.)

3.) Likvidhitel meghosszabbításának megvitatása, elfogadása.
Előterjesztő:          Veszteg Ferenc alpolgármester

                             Beke Andrea megbízott jegyző
Véleményező:      Pénzügyi Ellenőrző és Gazdasági Bizottság
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Veszteg  Ferenc polgármesteri  teendőket  ellátó  alpolgármester:  Az előzőekben  felvett 
likvidhitelünk május 31-én lejár, ezért fontos ebben a kérdésben döntést hoznunk.

Kirchner Sándorné képviselő megérkezett, a jelen lévő képviselők száma 9 fő, Képviselő-
testület határozatképes. 

Veszteg Ferenc polgármesteri teendőket ellátó alpolgármester:  Az OTP-nél előzetesen 
eljártunk, úgy néz ki,  hogy megadják számunkra,  így megoldódhat  a működés.  28 millió 
forint lenne. E nélkül nem tud működni a Hivatal. Mivel december 31-ig vissza kell fizetni, 
csak az  ez  évi  költségvetést  terheli.  Nagy esély van  rá,  hogy megkapjuk,  ha Képviselő-
testület  elfogadja  a  határozati  javaslatot  az  OTP kezében vagyunk,  de  határozott  ígéretet 
kaptunk. 

Dr. Berényi Zoltán képviselő: Mennyi esélyünk van rá, hogy idén ki tudjuk fizetni?

Veszteg Ferenc polgármesteri teendőket ellátó alpolgármester: Ki kell gazdálkodni, ez a 
feladat. Ettől a likvidhiteltől kellene megszabadulni, vagy olyan befektetetés, ami meghozza 
a kamatot. Egyéb kérdés, hozzászólás? 

Egyéb hozzászólás nem hangzott el.  

Veszteg Ferenc polgármesteri teendőket ellátó alpolgármester:  Kérem, aki elfogadja a 
határozati javaslatot, kézfeltartással jelezze. 
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A  Képviselő-testület  9  igen  szavazattal,  nem  szavazat  és  tartózkodó  szavazat  nélkül 
– egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta:

4/2009. (I.21.)   SZÁMÚ HATÁROZAT  
Likvidhitel meghosszabbítása. 

1. Péteri Önkormányzatának Képviselő-testülete 28,000,000,- Ft összegű 
(azaz huszonnyolcmillió,- Ft) folyószámlahitel OTP Bank Nyrt-től történő 
felvételéről döntött.
A  folyószámlahitel  futamidejét  2009.01.31-től  2009.12.31-ig  határozza 
meg.

2. A hitel  és járulékai visszafizetésének biztosítékául az önkormányzat 
költségvetési bevételeit, ezen belül elsősorban a saját bevételeket ajánlja fel, 
különös tekintettel a helyi adóbevételekre.

3. Az  Önkormányzat,  mint  zálogkötelezett,  hozzájárul  ahhoz,  hogy  a 
tulajdonában  lévő  577  hrsz-ú,  illetve  446  hrsz-ú  forgalomképes 
ingatlanán/ingatlanain  a  hitel  és  járulékai  erejéig  az  Országos 
Takarékpénztár  és  Kereskedelmi  Bank  Nyrt.  számára  jelzálogjogot 
alapítsanak.
A  Képviselő-testület  kijelenti,  hogy  a  fent  megjelölt  ingatlan 
forgalomképes, felette korlátlanul rendelkezik.

4. Az önkormányzat kötelezettséget vállal arra, hogy a hitel visszafizetés 
időtartama alatt a kért hitelt és járulékait a futamidő éveiben - a felhalmozási 
és  tőke  jellegű  kiadásokat  megelőzően  -  a  költségvetésébe  betervezi  és 
jóváhagyja.

5. A Képviselő-testület nyilatkozik arról, hogy a már meglévő hitelekből, 
kezességvállalásokból  és  az  igényelt  hitelből  adódó  éves  kötelezettségeit 
figyelembe véve nem esik az 1990. évi LXV. tv. 88. §. /2/ bekezdésében 
meghatározott korlátozás alá. 

6. A  Képviselő-testület  felhatalmazza  a  polgármestert  (illetve  a 
polgármesteri feladatokat ellátó személyt) és a jegyzőt, hogy a fenti hitelre 
vonatkozóan  az  OTP  Bank  Nyrt-nél  eljárjon,  a  hitelszerződést  és 
egyidejűleg  a  hivatkozott  ingatlanokra  a  zálogszerződést  aláírja  az 
Önkormányzat  képviseletében,  valamint  a  Földhivatalnál  a  jelzálogjog 
bejegyzése érdekében a szükséges intézkedéseket megtegye.

7. Amennyiben a jóváhagyott  folyószámlahitel  összege kevesebb, mint 
az  1.  pontban megjelölt  összeg,  abban az esetben  is  a  Képviselő-testület 
felhatalmazza  a  polgármestert  (illetve  a  polgármesteri  feladatokat  ellátó 
személyt) és a jegyzőt, hogy a fenti hitelre vonatkozóan az OTP Bank Nyrt-
nél  eljárjon,  a hitelszerződést  és egyidejűleg a  hivatkozott  ingatlanokra a 
zálogszerződést  aláírja  az  Önkormányzat  képviseletében,  valamint  a 
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Földhivatalnál  a  jelzálogjog  bejegyzése  érdekében  a  szükséges 
intézkedéseket megtegye a soron következő Képviselő-testületi ülésen való 
beszámolási kötelezettség mellett.

8. A folyószámlahitel  egyéb  feltételeiben  történő megállapodásra  és  a 
fentiek  szerinti  szerződés  aláírására  a  Képviselő-testület  felhatalmazza  a 
polgármestert  (illetve  a  polgármesteri  feladatokat  ellátó  személyt)  és  a 
jegyzőt.

.

     Határidő: 2009. január 31.
     Felelős: alpolgármester
                  megbízott jegyző
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4.) Péteri  Községi  Önkormányzat  2009.  évi  költségvetésének 
megvitatása. (I. forduló)
Előterjesztő:          Veszteg Ferenc alpolgármester

                             Beke Andrea megbízott jegyző
Véleményező:      Pénzügyi Ellenőrző és Gazdasági Bizottság
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Veszteg Ferenc polgármesteri teendőket ellátó alpolgármester:  Előző ülésünkön kértem 
Képviselő-társaimat, hogy költségvetési javaslataikat juttassák el hozzánk. Volt, aki ezt meg 
is tette. A Pénzügyi Bizottság eztán összeállította javaslatát. Mindenkinek tudnia kell, hogy a 
polgármester  feladata  a  költségvetés  elkészítése,  a  Képviselő-testületnek  pedig  olyan 
költségvetést kell elfogadni, hogy működjön a faluban az alapellátás. Van a költségvetésben 
sok olyan sor, ahol nincs összeg beírva, de a lehetősége megmarad, hogy a későbbiekben 
leheti ide csoportosítani összeget, ez döntés kérdése. A bevételi oldalra csak azt terveztük be, 
ami nagy biztonsággal várható. Akkor van alapunk spórolást kérni a Hivataltól, ÁMK-tól, ha 
mi magunk is kezdjük a spórolást, ezért javasolom, hogy a tiszteletdíjunkról ebben az évben 
mondjunk le. Az elmaradt tiszteletdíjakat ki kell fizetni, ez benne van a költségvetésben. 
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Dr.  Foltin  Brunó  képviselő:  Jelzem,  hogy nem tudok  lemondani,  se  egzisztenciális,  se 
lelkiismeretem szerint nincs erre lehetőségem. 

Hrutka Ferenc képviselő: Szerintem ez mindenkinek a saját döntése, nem közösen kellene 
erről dönteni, hanem egyénileg. Mindenki nyilatkozzon erről egyénileg. 

Kalina  Enikő képviselő:  Hatályos  rendeletünk  van  erről,  akkor  rendeletet  kell 
módosítanunk.  Nincs jogunk más ember  tiszteletdíjáról  dönteni.  Egyénileg nyilatkozzunk. 
Ezen kívül javasolom, hogy a költségvetésbe tervezzük be a Polgármester tiszteletdíját, hogy 
ne az időközi polgármester választás után kelljen ezt megtennünk. 

Veszteg Ferenc polgármesteri teendőket ellátó alpolgármester: 

Most  nem.  Lehet,  hogy nem lesz  polgármester  fél  évig.  Én úgy tervezet,  mintha  menne 
folyamatosan az élet. Ez nagyon rossz irány, hogy Képviselő-testület arra vár, hogy mi lesz 
március  2-a  után.  Ez  így nem működik.  A következő  polgármesternek  van  lehetősége  a 
költségvetés  módosítására.  Azt  látom,  hogy ebben  a  költségvetésben  ennyi  pénz  van.  A 
demokrácia szavazással működik, jogunkban áll, hogy a többség megmondja mi legyen.

Beke Andrea jegyző:  A költségvetési koncepcióban Dr. Szászik Károly úgy nyilatkozott, 
hogy  tiszteletdíjasként  kíván  dolgozni,  ennek  szellemében  tettük  bele.  A  megválasztott 
polgármester  majd  nyilatkozik,  hogy milyen  minőségben  kívánja  folytatni  a  munkát.  Ez 
határozat,  nem  rendeletmódosítás,  amennyiben  elfogadják,  a  rendeletet  módosítani  kell. 
Egyetértek  Hrutka  Ferenccel,  valóban  van  arra  mód,  hogy  egyénileg  nyilatkozzanak. 
Amennyiben így döntenek, elkészítem a nyilatkozatot.

Kirchner Sándorné képviselő:  Javasolom, nyilatkozzuk le írásban és annak megfelelően 
döntsünk. 

Veszteg Ferenc polgármesteri teendőket ellátó alpolgármester: Van más javaslat? Akkor 
kérem, a hónap végéig mindenki nyilatkozzon. 

Kalina Enikő képviselő:  A bevételi oldalt adóemeléssel lehetne növelni. Az iparűzési adó 
1,5 %, fél százalékkal történő emelés nem nagy összeg. 
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Veszteg  Ferenc polgármesteri  teendőket  ellátó  alpolgármester:  Akinek  kiadtuk  a 
parancsnoki épületet, az alacsony iparűzési adó miatt jött ide. Nem lehet a lakosságot tovább 
terhelni. 

Beke Andrea jegyző:  Adót, az előző év december 31-ig lehet emelni, visszamenőlegesen 
nem lehet. 

Dr. Berényi Zoltán képviselő: Az iparűzési adó emelését nem javaslom.

Veszteg  Ferenc polgármesteri  teendőket  ellátó  alpolgármester:  A  költségvetés 
tervezésébe  be szeretném vonni  a  Péteri  Gyermekekért  Alapítványt,  valamint  az  Szlovák 
Kisebbségi Önkormányzatot, akikkel már egyeztettem időpontot. 

Hrutka Ferenc képviselő: A Civil Támogatási Alap 1 millió forint?

Veszteg  Ferenc polgármesteri  teendőket  ellátó  alpolgármester:  Igen,  a  szűkös 
költségvetés miatt.

Varga Jenő ÁMK igazgató:  A túlórára beállított 600.000,- Ft nem fedezi az egész évben 
elvégzendő túlórák költségét. 

Veszteg  Ferenc polgármesteri  teendőket  ellátó  alpolgármester:  Ehhez  még  kértünk 
adatokat a végleges döntés nem született meg, a következő Pénzügyi Bizottsági ülésen még 
tárgyalni  fogunk róla,  csak  ezután  fogadja  el  Képviselő-testület.  Amennyiben  nincs  más 
kérdés, javaslat a napirendet lezárom, határoznunk most nem kell. 

Veszteg  Ferenc  alpolgármester  szünetet  rendelt  el,  a  szünet  után  Képviselő-testület  
folytatta munkáját, a jelen lévő képviselők száma 9 fő, Képviselő-testület határozatképes. 

5.) Magyar Vöröskereszt Helyi Szervezetének 2008. évi munkájáról szóló 
tájékoztató elfogadása. 
Előterjesztő:           Dr. Berényi Zoltán elnök

1.)
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Veszteg Ferenc polgármesteri teendőket ellátó alpolgármester: Felkérem Berényi Zoltánt 
mondja el tájékoztatóját. 

Dr. Berényi Zoltán képviselő: Minden szándékom ellenére sem tudtam írásbeli tájékoztatót 
készíteni,  mivel  tavaly  szomorú  esemény  történt  az  országos  Vöröskereszt  életében.  Év 
közben a szervezetet újjá kellett szervezni, mert sajnálatos visszaélésekre derült fény. A teljes 
vezetőséget le kellett váltani, kivéve elnök urat. A központi költségvetés megszűnt, Monoron 
is egy személy van csak,  az ilyen kis  szervezetek,  mint  amilyen  Péteri  is ellentétes  az új 
elvekkel.  Három  tevékenység  maradt  meg  a  véradás,  a  fiatalok  elsősegély  tanfolyama, 
valamint a fiatal lányok csecsemőápolásra történő felkészítése.  

Veszteg  Ferenc polgármesteri  teendőket  ellátó  alpolgármester:  Köszönjük  szépen. 
Kívánok  kitartást  az  újraszervezéshez.  A  Szociális  Bizottság  ülésén  részt  vettem,  ott  is 
elmondtam, hogy szeretnénk vásárolni egy újraélesztő készüléket, melynek megvásárlásához 
kérjük,  hogy  az  adó  1  %-ával  járuljanak  hozzá  a  Péteri  Gyermekekért  Alapítvány 
munkájához, ezen kívül egy telefonszolgáltatóval is tárgyalunk, arról, hogy a szám felhívása 
után  mennyi  marad  a  szolgáltatónál  és  mennyi  az  Alapítványnál  és  ezen  összegeket  is  a 
készülék megvásárlására fordítjuk. Köszönjük szépen, döntést nem kell hoznunk. 
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Vélemény, javaslat nem hangzott el. 

Veszteg  Ferenc polgármesteri  teendőket  ellátó  alpolgármester:  Kérem,  térjünk  át  a 
következő napirendi pontra. 

6.) ÁMK logopédiai ellátásáról szóló tájékoztató. 
Előterjesztő:          Veszteg Ferenc alpolgármester

                 Varga Jenő ÁMK igazgató
6.)

Veszteg Ferenc polgármesteri teendőket ellátó alpolgármester: Felkérem Jegyző asszonyt, 
mondja el szóbeli kiegészítését. 

Beke Andrea megbízott jegyző: Mint Önök előtt is ismeretes immáron, 2008. októbere óta 
nincs logopédiai ellátás településünkön. A kistérségi logopédiai ellátás a Nevelési Tanácsadó 
és a megye, valamint a térség közötti ellentét miatt nem valósult meg. Tájékozódva a térségi 
önkormányzat Polgármestereinél megtudtuk, hogy továbbra sem várható a megyei támogatás. 
Előzetesen  utánajártunk  annak  a  lehetőségnek,  hogy  ezt  a  problémát  hogyan  tudnánk 
orvosolni. Felvettem a kapcsolatot Gyömrő Hivatalában Volcz Mária munkatárssal, akitől azt 
a  tájékoztatást  kaptam,  hogy amennyiben  Képviselő-testület  úgy dönt,  hogy a  logopédiai 
ellátást  Gyömrővel  társulásban kívánja  megoldani,  erre  lehetőség  van 2009.  februárjában. 
Kérem a határozati javaslat elfogadását. 
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Veszteg  Ferenc polgármesteri  teendőket  ellátó  alpolgármester:  Kérem  mondják  el 
véleményüket az elhangzottakkal kapcsolatban. 

Dr. Rostás Imre képviselő: Mennyi lesz ennek a költségvonzata?

Beke Andrea megbízott jegyző: Eddig 3.000,- Ft volt az óradíj, ez még nem tisztázott. 

Egyéb hozzászólás, javaslat nem hangzott el. 

Veszteg Ferenc polgármesteri teendőket ellátó alpolgármester: 
Kötelező  feladat.  A  határozat  lényege  csak  annyi,  hogy  úgy  döntenek  folytatjuk  a 
tárgyalásokat,  a  részletek csak ezután lesznek tisztázva.  Kérem, aki  elfogadja a  határozati 
javaslatot, kézfeltartással jelezze. 

A  Képviselő-testület  9  igen  szavazattal,  nem  szavazat  és  tartózkodó  szavazat  nélkül 
– egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta:

5/2009. (I.21.)   SZÁMÚ HATÁROZAT  
ÁMK logopédiai ellátása.

1.) Péteri  Község  Önkormányzatának  Képviselőtestülete  úgy 

dönt,  hogy  az  ÁMK  logopédiai  ellátását  Gyömrő  Város 

Polgármesteri Hivatalával társulásban kívánja ellátni. 

2.) Felhatalmazza  az Alpolgármester  a  Társulási  Megállapodás 

megkötésére. 

3.) Megbízza a jegyzőt az előkészítő munkák elvégzésével. 

              Határidő: azonnal
              Felelős: alpolgármester
                           megbízott jegyző

7.) Egyebek. 

Beke  Andrea jegyző:  Érkezett  egy  törvényességi  észrevétel  a  Tervtanácsi  rendelettel 
kapcsolatban,  melyet  elküldtem  a  Főépítésznek.  Amikor  megérkezik  a  javaslata, 
helyesbítenünk kell. 
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Tájékoztatom Önöket,  hogy 2009.  január  1-jétől  a  Közigazgatási  Hivatal  Államigazgatási 
Hivatalként fog működni és a törvényességi ellenőrzés megszűnt. Felhívott Dr. Stiber Vivien 
és kérdezte, hogy igényt tartunk-e előzetes normakontrollra, természetesen a válaszom igen 
volt.  Elmondta,  hogy  ezentúl  csak  tanácsadással  tudnak  segíteni.  Azt  javasolom,  hogy  a 
Tervtanácsi rendeletet dolgozzuk ennek ellenére át. 

7.)

1.)

2.)
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10.)

Veszteg  Ferenc polgármesteri  teendőket  ellátó  alpolgármester:  Tájékoztatom  Önöket, 
hogy elkészült a képviselők levelezőrendszere, kérem, akinek nem működik az e-mail címe 
jelezze. 

Kallós Attila képviselő: Minden képviselőnek készítettem e-mail címet, külön a jegyzőnek, 
polgármesternek,  pénzügynek.  Javasolom,  hogy  legyen  egységes  levélpapír  és  egységes 
aláírás a képviselők és a dolgozók számára is. Erre kiosztottam egy javasolt mintát. 

Beke Andrea képviselő:  Utána kell  nézni,  hogy kik  használhatják  a  címert,  térjünk erre 
vissza. 

26



Veszteg  Ferenc polgármesteri  teendőket  ellátó  alpolgármester:  A  Hungaro  Kábellel 
kapcsolatos  egyeztető  tárgyalásra  hívták  meg  a  hitelezőket,  köztünk  minket  is,  most  fog 
kiderülni ki melyik helyen kerül be a követkelők sorába. 

Dr. Berényi Zoltán képviselő: Felkérem jegyző asszonyt, tájékoztasson bennünket hogyan 
áll az időközi polgármester választás. 

Beke Andrea jegyző: 51 db ajánló szelvényt kell leadni február 6-a a határidő, ezt követően 
7-én a Helyi Választási Bizottság egyenként fogja átnézni az ajánlószelvényeket és kihirdeti 
az induló polgármester jelölteket. 

Kirchner  Sándorné  képviselő: Kérem,  hogy  a  választási  információk  jelenjenek  meg  a 
Hírlevélben. 

Veszteg Ferenc polgármesteri teendőket ellátó alpolgármester:  Sokan reklamáltak, hogy 
nem kaptak kopogtató cédulát.

Beke Andrea jegyző: December 12-én küldtük el a nyilvántartónak a névjegyzéket, január 5-
ére ígérték, de nem készült el, úgy kellett rájuk telefonálnom és egy délután alatt nyomtatták 
le. Aki jelzi, hogy nem kapott gondoskodunk a pótlásról.

Egyéb kérdés, hozzászólás nem hangzott el, Veszteg Ferenc alpolgármester a nyilvános ülést 
17.28 órakor berekesztette. 

Péteri, 2009. március 5.
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Veszteg Ferenc Beke Andrea
 alpolgármester megbízott jegyző

Kallós Attila
képviselő

jegyzőkönyv-hitelesítő
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